
 

 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Coolsingel 40 

3011 AD Rotterdam 

 

Schriftelijke vragen over pilot duiventil 

 

     Rotterdam, 5 december 2013 

 

Geacht college, 

 

 

Wethouder Van Huffelen schrijft op 8 november 2010 in een brief dat ze een proef wil 

houden met één duiventil. Dit als alternatief voor het vergassen van duiven. GroenLinks 

heeft zich de jaren daarvoor sterk gemaakt voor een diervriendelijke aanpak van duiven, 

door de eieren te schudden. Hoewel wij verwachten dat één duiventil niet voldoende is en 

bovendien bekend is dat duiventillen succesvol zijn, waren we desondanks tevreden dat er 

een Rotterdamse pilot zou komen. 

 

De Dierenbescherming Rijnmond wilde helpen bij beheer en onderhoud van de til, waardoor 

de kosten gedrukt konden worden tot ongeveer 20.000 euro per jaar en nog eens tussen de 

21.000 en 28.000 euro eenmalig voor de investeringskosten. Met Bureau Stadsnatuur zou 

een geschikte locatie worden gezocht. Na één jaar zou een evaluatie volgen, waarna een 

besluit zou worden genomen over het plaatsen van méér duiventillen in de stad, waarbij de 

mogelijkheid bestond om het volledige beheer en onderhoud over te dragen aan vrijwilligers 

van de Dierenbescherming. 

 

Helaas is de duiventil niet gerealiseerd. Volgens onze informatie worden nog steeds jaarlijks 

ongeveer 20.000 tot 30.000 duiven gevangen en vergast.  

 

Wij hebben hierover de volgende vragen: 

 

1. Waarom is het voornemen om een duiventil te plaatsen niet tot uitvoering gekomen? 

2. Op welke manier zijn de Dierenbescherming, Bureau Stadsnatuur en eventuele 

andere organisaties, betrokken gebleven bij het project en de besluitvorming achter 

de schermen om de pilot niet uit te voeren? 

3. Is het correct dat de Roteb in strijd met de wens van de raad duiven wegvangt in 

opdracht van de gemeente of is nog steeds enkel sprake van wegvangen in opdracht 

van derden (bijv. corporaties)? Graag een toelichting. 

4. Wat zijn in de periode 2010 tot en met 2013 de kosten geweest voor het wegvangen 

van 20.000 tot 30.000 duiven per jaar? 

5. Bent u van plan om alsnog de pilot op te starten en zo ja, wanneer kunnen we deze 

pilot verwachten? 

6. Bent u bereid om de pilot over te slaan en succesvolle voorbeelden uit andere steden 

als uitgangspunt te nemen voor het direct uitrollen van een diervriendelijke aanpak 

met duiventillen? Zo nee, waarom niet? 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

Judith Bokhove     


